

Title (en)
CARD GAME.

Title (de)
KARTENSPIEL.

Title (fr)
JEU DE CARTES.

Publication
EP 0364525 A1 19900425 (DE)

Application
EP 89903075 A 19890317

Priority
CH 110988 A 19880324

Abstract (en)
[origin: WO8909085A1] The individual cards of a card game are rhombuses the four edges of which form connecting edges when placed next to other cards. For this purpose, the face of each card is marked along each edge with at least one part of a connecting symbol which recurs on the other ends. A game with multiple variants and of a high degree of difficulty is obtained in function of the number of cards and symbol combinations.

Abstract (fr)
Les cartes individuelles d'un jeu de cartes sont rhomboïdales, les quatre bords de chaque carte se raccordant aux autres cartes lorsque l'on les place les unes à côté des autres. A cet effet, chaque carte porte sur chaque bord de sa face frontale un symbole de raccordement qui se répète sur au moins une partie des autres cartes. Selon le nombre de cartes et de combinaisons de symboles, on obtient un jeu riche en variantes d'un haut degré de difficulté.

IPC 1-7
A63F 9/20

IPC 8 full level
A63F 9/20 (2006.01)

CPC (source: EP)
A63F 9/20 (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8909085A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)
WO 8909085 A1 19891005; EP 0364525 A1 19900425

DOCDB simple family (application)
CH 8900054 W 19890317; EP 89903075 A 19890317